
  

 

 

RAAD VAN BESTUUR – Rugby Vlaanderen 

Maandag 24 april 2023, 19u30 BO live mandela   

 
 
Aanwezigen: Wim, Arvid, Magteld, Karen, Bruno, Stijn en Patrick  
Verontschuldigd:  / 
 
Goedkeuring vorig verslag:  
Punten van belangenconflict: geen punten van belangenconflict 

 
BOEIEN  
• Stand van zaken beleidsfocussen kansengroepen en WK rugby. Mathias licht beiden projecten toe. 

Voor het WK rugby is de startdag bij de clubs nog niet bepaald. Dit moet asap afgesproken worden 
met DDB. De clubs worden geïnformeerd tijdens de forum van mei.  

• Powergirls & vrouwenrugby meer in het bijzonder: 
o Beide liga’s hebben subsidies voor de powergirls. Er zijn 3 coördinatoren aangetrokken 

om het project mee te trekken. Samen met de LBFR werd een actieplan op korte (dit 
en volgend seizoen) en op lange termijn tot 4 seizoen verder vastgelegd.  

o Prioriteit is meer kwaliteit in de clubs door ploegen te vormen => werken in regio’s 
met 2,3 of 4 clubs samen en dan tornooien te spelen +/-12 tornooien in 23-24.  

o Trainers van clubs worden ook nauw betrokken en krijgen ook guideline ter inspiratie.  
o Minder focus op rekrutering buiten: aanmoedigen om startdagen te doen in de clubs 

(eigen netwerk activeren) + steun via advertenties in social media.  
o Belsevens worden betrokken in het project  

 
BINDEN  
• Stand van zaken beleidsfocus: gamification 

Paar bestuurders vragen naar vorderingen omtrent dit project aangezien dit al meerdere malen op 
de agenda staat maar weinig zichtbaar op het veld en bij de clubs. Mathias benadrukt dat dit het 
laatste jaar is waarin de borden worden opgeleverd en de spelen worden afgerond.  

• Drop-out bevraging leden 21-22  
o De resultaten van de bevraging worden toegelicht, waarbij de responsgraad 16% bedraagt.  
o De resultaten zullen ook worden toegelicht op de forumvergadering van 22 mei.  
Þ Nog meer in de diepte bekijken zoals per club of per leeftijdscategorie 

 
BOUWEN 
• Stand van zaken sportkaderopleidingen en jeugdsport  

o Jeugdsport volgt de lijn met afgelopen jaren. Post op socials heeft sommige clubs wel 
geactiveerd om werk te maken van hun jeugdsportplan.  

o Kaderopleidingen: bekijken wat we willen sharen met de coaches en op welke manier.  De 
video’s komen er aan.  

Þ Mathias bespreekt dit met Bram  
• Volgende BO feedback over digitale strategie, BO vraagt om een stand van zaken. Wat zijn de 

prioriteiten en aan welke werven wordt er gewerkt?  
Þ Mathias vraagt feedback aan Michel  

• Clubhuis Celtic op de VUB; recht van opstal nodig. Bruno wil gerust met Graham bellen om te kijken 
wat er gedaan kan worden en het recht van opstal te verduidelijken. 

Þ Bruno koppelt terug met Celtic  
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TOPSPORT  
 
Personeel 
• Ouderschapsverlof Mathias voor de maand juli 2023  

Þ Dit werd door de BO goedgekeurd 
• Tussentijds verslag personeel  

o Mathias licht de tussentijdse evaluaties toe van februari van Bram Proost, Koen Van 
den Elsen en Dignate Schot.  

• Opvolging Michel: vacature starten in juni? 
Er zijn taken van Michel die sowieso moeten opgevolgd worden namelijk Powergirls en studenten 
competitie. Daarnaast ook de regionale competitie, digitale strategie, jeugdtornooien. Daarnaast 
zijn er wel 2 werknemers die 80% werken en die naar 100% willen gaan. Tot slot zijn er nog de 
bevoegdheden die momenteel bij Belgium Rugby liggen maar die dringend aangepakt moeten 
worden. Denk maar aan competitiebeheer, scheidsrechtersbeheer, communicatie, logistiek enz.  

Þ De taken van Michel moeten verder opgelijst worden  
Þ Koen VDE krijgt voorrang om naar 100% te gaan vanaf 1/08/2023, bij voorkeur worden 

powergirls en studentencompetitie naar hem geschoven 
 

Overhead - varia 
• Nationale bank van BE, documenten tekenen; documenten zijn getekend, deze worden opgestuurd 

voor publicatie staatsblad  
• Overstap naar Partena voor sociaal secretariaat?  

Þ Nog even afwachten, te bekijken ifv OBR  
• Ska artsen en digitale attesten (punt van Wim Labie); de sreening van de SKA artsen is grondig en 

specifiek voor het rugby. Een betere screening zou spelers kunnen helpen om blessures te 
voorkomen. Nadelen:  

o Het is duurder dan een gewoon onderzoek + minder terugbetaald  
o De SKA artsen zijn niet overal, er staat een lijst op hun website  
o Aan Franstalige kant bestaat dit niet  

Þ Mathias vraagt meer info op bij Sander Bomans en Dirk Van de Voorde om dit beter te 
kaderen tegen volgende vergadering 

• One Belgium Rugby project: standpunt van Rugby Vlaanderen na de gezamenlijke meeting met alle 
bestuurders.  

o Na de meeting van OBR met alle bestuurders is er geen unanimiteit voor 1 CEO. Het is 
wel de bedoeling om de beslissingslijnen te vereenvoudigen.  

o 3 directeurs is niet werkbaar in de structuur van OBR. Er kan wel gewerkt worden met 2 
algemene directeurs (Thibaut en Mathias) die de dagdagelijkse leiding op zich zouden 
nemen. Het bestuursorgaan van Belgium Rugby zou bestaan uit 3 RV – 3 LBFR en 3 
Belgium Rugby (rechtstreeks verkozen) eventueel nog aangevuld met 2 externen. 2 
directeurs hebben een adviserende rol in de CA van Belgium Rugby maar andere leden 
van het managementteam kunnen ook worden uitgenodigd: technisch directeur, CFO.  

Þ Standpunt RV wordt bevestigd bij Belgium Rugby waarna LFBR en Belgium Rugby dit 
ook doen om opnieuw vooruitgang te boeken.  

• Belsevens: Stijn meldt dat het momenteel niet duidelijk is wat de elite spelers mogen doen bij hun 
club. Spelen of niet tijdens sommige periodes. Momenteel zorgt dit voor een competitievervalsing. 
Na discussie blijkt het probleem dieper te liggen dan enkel de Belsevens maar wordt heel het 
competitiebeheer in vraag gesteld + de link/onafhankelijkheid met de rechtelijke macht. De 
Uitvoerende, wetgevende en rechtelijke macht moet ook in de federatie beter gescheiden zijn.  

Þ Dit wordt meegenomen in OBR verhaal en moet één van de prioriteiten zijn.  
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• Wie vertegenwoordigt RV in Belgium Rugby? Dit is de voorzitter. Hij kaart ook het gebrek aan der 
scheiding der machten bij de FBRB en de bevoegdheidsafbakening. Idem de klacht van, Gent en 
DRC omtrent het opstellen van Elite Belsevens dames moet aangekaart worden.  

 
Volgende vergaderingen gaat door op maandag 22 mei in Mandela om 19u00 

 


